
KRISTIANSAND KOMMUNE 

 Oppvekstsektoren 

 

 

Møtereferat                        Unntatt offentligheten jfr § 13 i Forvaltningsloven 

Referat fra: Fau  Dato/tid: 15.02.2024 

Møteleder: FAU leder Møtested: Justvik skole 

Referent: Vegard Helland  

Til stede: Vibeke, Fredrik, Lena, Tone, Kristoffer, Rektor, FAU leder 

Kopi til:  

 

Sak Innhold Ansvarlig 

1.  Introrunde og velkommen. Godkjenning av forrige referat. 

Per i dag ikke mulig å få varsel når referat postes på Min Skole. Rektor skulle endre litt på oppsettet 

slik at dette skulle bli mulig fra neste skoleår. 

 

2.   Informasjon fra rektor: 

- Leselyst uke 9 til 12. Info på hjemmesiden 

- Forslag til årshjul for skoleåret med tema som gjentas årlig: Felleskap og demokrati, 

Solidaritet, Skaperglede, Livsmestring, Leselyst, Bærekraft 

- Karneval var en suksess. Gode tilbakemeldinger 

- Rapporterer om mye god aktivitet i skolehverdagen. 

- Elevundersøkelse: Forholdsvis god deltakelse. Kan finnes på udir.no. Rektor har utarbeidet 

tiltaksliste og ønsker gode systemer. Elevrådet ønsker mer lek/aktivitet og lengre friminutt. 

Noe svake resultater i forhold til hvordan tilbakemeldinger oppleves i det daglige, men de tas 

på alvor. 5-7 trinn har jobbet med tiltak, 1-4 trinn har jobbet med forebyggende. 

 

3.  Foreldreundersøkelsen – innspill  

- Svarprosent 41 føles lav, men rektor var fornøyd  

- Stort sett gode resultater. Fleste punkter var over 4 i snitt på en skala fra 1-5.  

- Minst fornøyd med informasjon fra skolen, spesielt faglig og sosial utvikling. 

- Bør bruke foreldre, foreldrekontakter mye tidligere i utfordringer. 

- Utviklingssamtale er en utfordrende arena for å ta de vanskelige samtalene. Skolen bør 

vurdere å ha en årlig samtale med foresatt uten eleven til stede.  

- Ulik praksis blant lærerne både på direktekontakt og tilgjengelighet. 

- Skolen bør jobbe med de punktene i undersøkelsen som var klare utliggere.  

 

4.  Status økonomi 

FAU har litt midler på konto. Bør vurderes å finne tiltakt for å få inn mer midler årlig slik at man kan 

gjøre mer. Vi sparer i år penger på gratis foredragsholder. 

 

5. Barnas digitale hverdag – forts 
Ikke nok tid igjen før SU-møte for å starte arbeidet med utarbeidelse av spørsmål. Mange bra spørsmål 
i undersøkelse fra annen skole, men vi savner tema som gaming og aldergrenser. 

 

6. Eventuelt: 

- Forslag om å prøve å legge opp til mer kontinuitet i FAU-arbeidet mellom skoleår.  

- Dokumentere prosess og ha maler tilgjengelig for saker som man jobber med over flere år.  

- Ha faste dato/uker for hobbykveld, justvikdagen osv. 

- Kontaktinfo for komiteen til Justvikdagen må sendes til FAU-leder. 

- Sette dato for foredrag – fortrinnsvis mandag etter påske. 

 



- Neste FAU-møte utvides med 30 min og starter kl 17 for å få en god gjennomgang av 

spørreundersøkelse for barnas digitale hverdag. 

 

 

 

 


